
Supportersraad KAA Gent, 18.11.2024 

Planet Group arena, 19.30 uur 

De vergadering wordt geopend om 19.35 uur. De vergadering wordt geleid door Rein De Grieve, 

voorzitter van de supportersraad. 

1. Aanwezigheden/Verontschuldigingen – Aktename 

Aanwezige raadsleden met stemrecht: 

Rein De Grieve, Matthias Colpaert, Geert De Roo, Ronald Bes, Ahmad Zahed, Ben De Bruyne, Xavier 

Roels, Lobke De Pauw, Nelke De Groote, Alex Haegeman, Gino Lambrecht, Ward Dirix, Valerie Vlerick, 

Quirijn Pannecoucke, Kaat Baertsoen, Peter Craeyeveld, Maurice De Walsche, Jasper Soeting, Carlo 

De Wispelaere en Gauthier Robinet 

Aanwezige waarnemende leden zonder stemrecht: 

Wim Beelaert, KAA Gent Foundation 

Tom Vandenbulcke, Communicatiemanager KAA Gent 

Kristof De Weird, SLO 

Brecht Dewilde en Filip Standaert, STAM 

Afwezig met kennisgeving: 

Kenny Sergeant, Jarne Van den Bossche, Jean-Luc Habiyambere, Lisa De Wilde en Charlotte Rochez 

2. Goedkeuring agenda vorige vergadering - goedgekeurd 

3. Verkiezing bureau van de supportersraad – geen stemming gevraagd 

De raad mocht onlangs een groepskandidatuur ontvangen onder leiding van Quirijn Pannecoucke als 

kandidaat-voorzitter en Gino Lambrecht als kandidaat-secretaris. Zij worden daarin als kandidaat-

bureauleden gesteund door Lobke, Ahmad, Gauthier, Ronald en Ben, die in hun functie als bureaulid 

een trekkersrol wensen op te nemen in de werkgroepen.  

Quirijn krijgt het woord om de kandidatuur kort kracht bij te zetten. Hij legt daarbij de nadruk op het 

feit dat het nieuwe bureau wil verder bouwen op het werk van het uittredend bureau en geen werk 

verloren wil laten gaan. De werking van de werkgroepen wordt herzien volgens het SMART-principe, 

om ervoor te zorgen dat de vergadering efficiënt verlopen en de adviezen richting de club goed worden 

onderbouwd. 

Een lid vraagt of er kan verzekerd worden dat bureau, raad en werkgroepen op eenzelfde snelheid 

werken. Gino beaamt dat en wijst op het belang van voortdurende wisselwerking tussen bureau, raad 

en werkgroepen. Andere leden sluiten aan met de nadrukkelijke wens dat er oog is voor een realistische 

werklast om zoveel mogelijk zaken die er écht toe doen in handen te nemen. 

Quirijn besluit dat de kandidaat-voorzitter en kandidaat-secretaris zich ook zullen buigen over een 

vernieuwde communicatiestrategie om de reikwijdte van de raad en haar werking te vergroten. 

Geen lid vraagt de stemming. Het nieuwe bureau is geïnstalleerd. Er volgt kort applaus. 

Het eerste deel van de vergadering wordt beëindigd 



De vergadering wordt heropend en wordt geleid door Quirijn Pannecoucke, voorzitter van de 

supportersraad. 

Een lid wenst het uittredend bureau te bedanken voor het werk. Hij noemt het pionierswerk en hoopt 

van harte dat het nieuwe bureau daar succesvol op verder kan bouwen. Er volgt kort applaus. 

1. Concept tentoonstelling ‘125 jaar voetbal en de stad’ (projectnaam), STAM, bespreking. 

Wim geeft een korte inleiding bij de plannen voor de viering van ‘125 voetbal en de stad’, gelinkt aan 

de 125e verjaardag van KAA Gent in 2025. In de context van dat feestjaar wordt er ook een 

tentoonstelling georganiseerd in het Gentse Stadsmuseum STAM waarbij supporters nauw worden 

betrokken.  

Medewerkers van het STAM sluiten voor de gelegenheid aan bij de vergadering. Ze geven meer uitleg 

bij de kernprincipes van de tentoonstelling en vragen een eerste algemene input aan de raad. Na een 

hele reeks suggesties wordt er voorgesteld om een speciale werkgroep ‘125 jaar voetbal en de stad’ te 

organiseren in de schoot van de supportersraad. Die werkgroep gaat de komende weken aan de slag 

en koppelt terug op de eerstvolgende samenkomst van de supportersraad in januari 2025. 

2. Organisatie en werking werkgroepen 

De voorzitter van de raad geeft samen met de secretaris meer uitleg bij hoe het nieuwe bureau de 

werkgroepen wenst te organiseren en werken. Er zal gewerkt worden met behulp van het SMART-

principe, dat uitgaat van het eenduidig opstellen en controleren van doelstellingen. De werkgroepen 

zullen op aangeven van de raad en/of bureau voorbereidend werk leveren over duidelijk omlijnde 

onderwerpen en voor terugkoppeling zorgen op elke eerstvolgende raad.  

Op voorstel van een lid wordt het gebundelde werk van de werkgroepen voorgesteld aan het 

clubbestuur op (een van) de laatste vergadering(en) van dit werkjaar. 

Een lid vraagt nogmaals aandacht voor de werklast. Elk lid van de supportersraad doet dit op vrijwillige 

basis naast tal van andere engagementen, de doelstellingen moeten realistisch en haalbaar blijven. De 

voorzitter en secretaris beamen dat en benadrukken dat ieder lid vrij is om aan te sluiten bij een 

werkgroep naar keuze, alsook te wisselen tussen werkgroepen indien gewenst. Per werkgroep worden 

wel 2 vaste trekkers aangeduid om de continuïteit te verzekeren. 

Een lid wijst op het feit dat er op dit moment ook verschillende rechtstreekse contacten lopen met de 

club over bepaalde onderwerpen. Dit opnieuw naar werkgroepen trekken zou tijdsverlies veroorzaken 

meent het lid. Dat wordt door verschillende leden beaamd, maar er wordt wel gewezen op het feit dat 

voor bepaalde onderwerpen, zeker als dit te maken heeft met de organisatie in het stadion of de 

tribunes, er steeds breed moet worden bevraagd onder de supporters, dit om ook stille meerderheden 

de mogelijkheid te bieden om hun mening en/of frustraties te uiten. 

Er wordt een lijst rondgedeeld waarop ieder lid een voorkeur-werkgroep kan doorgeven. Het gaat over 

de werkgroepen sfeer, mobiliteit, organisatie en 125 jaar voetbal in de stad. Het bureau gaat met de 

lijst aan de slag en koppelt spoedig een werkprogramma terug. 

3. Varia 

 

a) Vertrek lid supportersraad 



Lisa De Wilde, lid van de supportersraad, heeft aangegeven haar engagement in de raad stop te 

zetten. Het bureau bekijkt of een vervanging opportuun is zo kortbij het einde van de driejarige 

legislatuur.   

 

Voor het verslag, 

Gino Lambrecht 


